To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 31-07-2025 11:34:04 AM Subject: Other Material Information JERUSALEM INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 31-70-2025 40:34:04 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة القدس للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 31-07-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 31-07-2025
Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets	التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها
We would like to inform you that a representative of Jerusalem Insurance Company has signed an agreement to purchase the shares owned by the shareholder Arabia Group Holding in Arabia Insurance Company — Jordan, totaling 960,000 shares, representing 12% of the company's capital. and purchase of shares owned by Arabia Holding S.A.L., totaling 4,000 shares (representing 0.05% of the company's capital), and shares owned by Arabia Insurance Co. S.A.L., totaling 24,271 shares (representing 0.30% of the company's capital). This transaction was concluded after obtaining the approval of the Central Bank of Jordan. You will be informed of any further developments as they occur.	نود إعلامكم بأن ممثل شركة القدس للتأمين قد وقع على اتفاقية لشراء الأسهم المملوكة للمساهم العربية قروب هولدنج ليمتد في أسهم شركة التأمين العربية - الاردن بواقع 960 الف سهم وبما نسبته %12 من رأسمال شركة التأمين العربية – الأردن ، والأسهم المملوكة للمساهم العربية هولدنج في أسهم شركة التأمين العربية - الاردن بواقع 4 الاف سهم وبما نسبته %0.05 من رأسمال شركة التأمين العربية - الاردن، والأسهم المملوكة للمساهم شركة العربية للتأمين في أسهم شركة التأمين العربية - الاردن بواقع 24,271 سهم وبما نسبته %0.30 من رأسمال شركة التأمين العربية – الأردن، وذلك بعد ان تم الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني، وسيتم اعلامكم بأية مستجدات أخرى حال حدوثها.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Abu Lubbad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Abu Lubbad